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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE CAN BARÓ 
 

Data: 4 de novembre 2015 a les 19:30  hores. 

Lloc: Casal de barri “El Pirineu” – carrer Josep Serrano, 59-71 

 

 

Ordre del dia: 

 

 Reflexió entorn a l’elaboració del Pla d’Actuació Municipal (PAM) i del Pla 

d’Actuació de Districte (PAD) per aquest mandat. 

 Avaluació dels Consells de Barri.  

 Informe del govern sobre l’estat actual de: 

o El procés participatiu dels usos del Casal de Barri de Can Baró El 

Pirineu. 

o El bus 114  

 Torn obert de paraules 

 

Assistents: 

 

Presideix la taula la regidora del Districte, Sra. Mercedes Vidal, a qui acompanyen el 

Sr. Pau Gonzàlez, Conseller Tècnic del Districte i secretari del Consell de Barri, el Sr. 

Fernando Marín, com a conseller del barri de Can Baró i Sr. Eduard Vicente, gerent del 

Districte d'Horta-Guinardó. Assisteixen també representants tècnics i d’equipaments 

municipals del Districte, representants de diferents grups municipals, així com 

representants del moviment associatiu del barri i veïnat en general. 

 

La Sra. Mercedes Vidal, dóna la benvinguda als assistents i agraeix l’assistència als 

participants. 

 

Tot seguit, es dóna pas a l’ordre del dia marcat per la Comissió de Seguiment del 

Consell de Barri de Can Baró, en reunió del 22 d'octubre de 2015 

 

Reflexió entorn a l’elaboració del Pla d’Actuació Municipal (PAM) i del Pla 

d’Actuació de Districte (PAD) per aquest mandat i avaluació dels Consells de 

Barri. 

 

La Regidora explica que és objectiu del govern  repensar els espais de participació i 

potenciar el Consell de Barri com espai de reflexió per tractar temes de fons que 

preocupen al barri, revisant de manera conjunta i continuada el format i els continguts 

a tractar. La idea és construir un espai de reflexió de forma col·lectiva sobre com 

volem el barri. Per aquest motiu, en la sessió d'avui ens acompanyen tècnics externs i 

experts en participació, de la Cooperativa Raons Públiques, que s’encarregaran de 
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treballar amb els assistents, ens ajudaran a ordenar les propostes que surtin i a 

millorar la participació,  intentant que tothom tingui veu. Avui es treballarà en base a 

dos temes:  l’avaluació del funcionament del Consell de Barri i el desenvolupament de 

propostes d’actuació per al barri,  com a punt de partida del que serà el procés 

d’elaboració del nou Pla d'Actuació de Districte (PAD). En la recollida d'idees 

col·laborarà també l'AVV,  perquè el debat partirà de la diagnosi del barri ja feta des de 

l'AVV de Can Baró.   

El Sr. Pau Gonzàlez explica el procés previst del PAD, que s'inicia avui al Consell de 

Barri. Explica també com serà la dinàmica d'aquesta sessió. Els participants es 

dividiran en dos grups rotatoris, entretant un grup fa la recollida de propostes pel PAD, 

l'altre grup treballarà sobre la valoració dels Consells de Barri, amb la idea sempre que 

tothom pugui participar i que tot el que surti pugui quedar recollit. La proposta de fer 

dos grups és per treballar amb grups més petits per facilitar que tothom pugui dir la 

seva.  

El Conseller Tècnic diu també que a partir del mes de gener hi haurà una segona 

etapa del PAD-PAM més oberta a tota la ciutadania, perquè tothom hi pugui participar. 

El PAM i PAD caldrà que sigui aprovat pel plenari municipal i s’espera poder fer-ho cap 

al maig o juny. 

Informa que respecte als canvis del Consell de Barri, hi ha coses que són voluntat del 

govern i podran canviar-se ja, com el fet que l'acta d'aquesta sessió es penjarà al web 

del Districte el més aviat possible, intentant fer-ho el mes següent a la reunió, i d’altres 

que caldrà anar treballant a més llarg termini i canviant entre totes i tots. 

Es dóna la paraula al Sr. Carlos López de Raons Públiques, qui explica breument la 

metodologia de la sessió i el seu rol com a facilitadors, dinamitzadors i de recollida de 

les aportacions.  

Es convida a l'Adrián López de l'Associació de veïns i veïnes de Can Baró, perquè 

expliqui el document elaborat per l'Associació, que a criteri de l'AVV contempla les 

necessitats del barri i que servirà de base pel treball de la sessió. 

Es divideix als assistents en dos grups rotatoris de 20', perquè puguin fer les seves 

aportacions al PAD i a la valoració dels Consell de barri. Finalitzat el treball dels grups, 

es torna al format de plenari.  

Els resultats quedaran al document elaborat per Raons Públiques, incorporant-se al 

projecte de millora dels Consells i al procés del PAD. Així mateix, són annexats a 

aquesta acta: 

- Annex 1: Reptes de Can Baró 2015-19. Temes recollits per al PAD/PAM. 
- Annex 2: Propostes per a la millora del funcionament del Consell de Barri. 

 

El Pau Gonzàlez agraeix la facilitat amb la que han funcionat els grups i les moltes 

idees que han sortit.  
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Informe del Govern sobre l’estat actual de: 

 El procés participatiu dels usos del Casal de Barri Can Baró - El Pirineu. 

El Conseller de barri, Fernando Marín, informa sobre les conclusions del taller  

participatiu  que es va fer el 17 d'abril de 2015 per la definició dels nous usos i espais 

del Casal. Diu que l'informe de resultats també s'ha presentat als membres de la 

Comissió de seguiment del Consell de barri. Al taller van participar 33 persones i 11 

entitats del barri. El Conseller informa que el Districte, dóna per validades les 

propostes d’usos i espais dins el casal, amb excepció de dues que resten 

condicionades a requisits normatius propis i que donada la seva no urgència es poden 

tractar mes endavant: fer servir el casal com alberg i guardar material pirotècnic. 

El Districte es planteja actuacions que permetrien un ús més immediat del cos de 

l'edifici del casal de barri, com és el canvi de les persianes que es farà abans d’acabar 

l’any 2015, amb independència d’una intervenció mes integral.  

S'encarregarà un avantprojecte del casal que plantegi  4 fases:  

1. Nova sala d'actes 

2. Intervenció a l'edifici casal de barri 

3. Intervenció a l'edifici actualment escola 

4. Entorns i accessibilitat a l'equipament.  

 

 Retorn dels temes que van sortir a l'anterior Consell de Barri: 

El gerent del Districte dóna resposta als temes que es van plantejar a l'anterior Consell 

de Barri del passat abril.  

Resum de les intervencions fetes:  

- S'ha fet una neteja extraordinària a la zona de Vista Park. 

- S'està fent pressupost valorant algunes peticions al poliesportiu i petanques del 

c. Tenerife. 

- S'està instal·lant l'ascensor a la zona de Joan Cortada, obra que acabarà a 

finals d'any.  

- S'ha retirat el banc del c. Josep Millán González.  

- A "Talleres Muñoz" s'ha fet una sèrie d'intervencions. S'ha d'acabar de definir a 

nivell urbanístic que es fa en aquest espai. 

Altres intervencions que s'estan començat a treballar a partir de l'entrada del nou 

equip de govern: 

- Intervenció al c. Pere Sala, per l'afectació a les voreres dels arrels de l'arbrat. 

- S'ha encarregat  un projecte per intentar solucionar l'afectació per humitats que 

tenen els propietaris de l'aparcament de Joan Cortada i que provenen de zona 

municipal.  
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- Alguns comerciants del barri no residents demanen, després de la implantació 

de l'Àrea Verda, tenir la possibilitat d'aparcar al barri. S'està mirant 

conjuntament amb GU per trobar una sortida a la petició. 

- S'està treballant amb uns veïns del c. Tenerife perquè trobin solució als 

problemes d'accessibilitat al seu edifici.  

- En la línia de millorar el Casal Pirineu, tal com ha comentat el conseller, es 

canviaran les persianes d'aquest centre. 

 

 El Bus 114: 

La regidora dóna resposta a les preguntes dels veïns sobre el bus 114.  

- Es millorarà la freqüència de pas de la línia amb la posada en marxa d'un quart 

cotxe. 

- Sobre la petició de funcionament del bus de barri els diumenges, diu la regidora 

que és una petició generalitzada també en altres barris. Encara que no sigui 

econòmicament rendible, sí que és socialment rendible i és necessari 

incrementar els recursos per poder-ho fer a tots els barris de Barcelona on 

anteriorment funcionaven. TMB ja sap que existeix aquesta intenció com a 

Govern. Explica que és necessari, per raons pressupostàries, esperar a 

l'aprovació dels pressupostos 2016. 

- En quant a la modificació de l'itinerari, la regidora diu que caldrà esperar al 

desplegament complert de la nova xarxa de busos. Posteriorment,  amb un 

període de reflexió conjuntament amb la ciutadania, és complementarà amb els 

busos de barri els buits existents. 

Torn de paraules sobre el bus 114: 

Una veïna pregunta perquè el bus 116 continua funcionant els diumenges i s'ha 

canviat el recorregut, i en canvi el 114 no.  

Un veí  diu que ja va haver una reunió amb el consistori anterior i s'havia plantejat la 

modificació del recorregut del 114 i no s'ha fet,  encara que ell considera més prioritari 

que la nova xarxa.  

La regidora diu que caldrà esperar a la reflexió ciutadana, el nou govern vol 

recuperar els busos de barri i es pot plantejar prioritats als barris de muntanya. 

Una veïna pregunta per la recuperació de les obres de la L9 del metro. 

Un veí diu que les despeses actuals del barri s'han posat a la zona nord, als carrers 

del voltant del Turó de la Rovira i pregunta cap a on aniran els diners a partir d'ara.  

També demana tenir les actes de la Comissió de seguiment del Consell de Barri. 

El Pau Gonzàlez diu que el tema L9 és prioritat de la ciutat i el districte pels 

propers anys. L'acta de la Comissió de Seguiment ja s'ha enviat als membres 

de la Comissió. Planteja que a les propostes de millora es podria fer que les 
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actes de la Comissió de Seguiment es puguin penjar a l'espai web dels 

Consells de Barri. 

Torn obert de paraules: 

La regidora dóna la paraula a aquelles veïnes i veïns que, a la prèvia del Consell, han 

omplert una butlleta sol·licitant intervenció: 

El Sr. Julià Barrero: diu que al c. Bismark hi ha cirerers que embruten el carrer i 

demana canviar-los per arbres de fulla caduca. També demana un pipican al barri. 

Regidora: actualment la prioritat és substituir l'arbrat vell i malalt del Districte 

amb perill de caure. Sobre els existents al c. Bismark s'enviarà per valoració a 

Parcs i Jardins. Així mateix, explica que s'està fent repàs de possibles 

ubicacions per fer zones de gossos a tot el Districte i diu que si hi ha alguna 

proposta concreta es recollirà. 

La Sra. Marta Godia: diu que amb el canvi de sentit del c. Tenerife s'ha col·locat 

senyalització verticals en voreres molt estretes i properes a habitatges. Demana que 

s'unifiquin els senyals en pals ja existents i que s'ampliïn les voreres d'aquest carrer. 

Regidora:  les millores d'accessibilitat també són una prioritat d'aquest equip de 

govern i que aquesta proposta d'ampliar voreres podria ser recollida al PAD,  si 

el veïnat ho demana. 

El Sr. Francesc Anyó:  pregunta perquè s'ha deixar sense pintar com  Àrea Verda 

algun carrer del barri com Jaume Puigvert i Josep Serrano.  

La regidora explica que és el model que es segueix a ciutat. Sempre es deixa 

algun carrer pels visitants. 

Un veí pregunta per les actuacions a Tres Turons.  

La regidora contesta  que la idea és treballar sobre el planejament actual i 

també per millorar la situació de les persones que hi viuen. 

Sense més temes a tractar la regidora aixeca la sessió i agraeix l’assistència als 

participants.  
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E CB03 MILLORES AL BUS 114
-  MODIFICACIÓ TRAÇAT 
-  REPRESA SERVEI DIUMENGES I FESTIUS.
-  QUE SIGUI DIARI

CB06 APARCAMENT A RAMIRO DE MAEZTU AL VISTA 
PARK

CB28 REVITALITZAR PLAÇA CAN BARO I FONT 
CASTELLANA

CB16 ESPAI PÚBLIC PER GENT GRAN (JOCS,
TERTÚLIES)

CB23 URBANITZACIÓ DEL BARRI - UN PERI

CB26 MODIFICAR PGM RESPECTE A LA QUALIFICIÓ 7 I 
16 DE: C.Vallseca amb França/Pasteur amb 
Mulberg/Josep Serrano amb Pasteur/Tenerife amb Josep 
Serrano. 

CB37 REPARACIÓ ESQUERDES I DESAIGÜES 
APARCAMENT J.CORTADA

CB89 C/POLONIA-AV. CAN BARÓ - MANTENIMENT 
URGENT!

CB39 PASSATGE DIPÒSIT: FALTA MANTENIMENT I 
NETEJA

CB63 PONT MÜHLBERG: URGEIX MANTENIMENT I 
NETEJA!

CB65 CASAL DE BARRI - REPARACIONS I 
MANTENIMENT

CB67 MILLORAR NETEJA I MANTENIMENT ZONA 
VISTA PARK

CB85 CARRER TENERIFE REVISAR MANTENIMENT 
D'ESCALA

CB72 ARBRES DEL C. BISMARK, EMBRUTEN 
COTXES I VORERES.

CB84 C/ALBERT LLANAS APARCAMENT LLIURE I 
REVISAR SISTEMA DE MANTENIMENT

CB13 CREAR PLA COMUNITARI

CB02 REFORÇ DE LÍNIES DE BUS AL PARK GÜELL

CB04 PISTA DE SKATE

CB11 MÉS POLICIA DE PROXIMITAT
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CB05 DEMANDA DE CENTRE DE DIA PÚBLIC

CB01 DEMANDA DE CASAL GENT GRAN PÚBLIC

 CB07 DEMANDA D’ESCOLA BRESSOL PÚBLICA

CB09 DEMANDA DE POLIESPORTIU COBERT A 
TALLERES MUÑOZ

CB08 TERRENYS CEIP PIRINEU
 REOBRIR CEIP PÚBLIC PIRINEU              

CB10 MILLORA DELS SERVEIS SOCIALS I ATENCIÓ A LES 
PERSONES-GENT GRAN

CB12 POTENCIAR PROGRAMA RADARS

CB14 VOLUNTARIS PER ATENCIÓ A DOMICILI

CB17 CREAR PLATAFORMA DE SUPORT PSICOLÒGIC A 
GENT GRAN

CB18 ATACAR LA VIOLÈNCIA MASCLISTA

CB43 SUSPENSIÓ DE LLICÈNCIES D’INSTAL·LACIÓ D’
ANTENES

CB42 CONTROL D’ANTENES RADIOAFICIONATS
 DEL TURÓ DE LA ROVIRA

CB15 POTENCIAR LA CIBERAULA CB19 INTEGRACIÓ DE LA DONA IMMIGRANT

CB20 POTENCIAR CASAL PIRINEU COM A ESPAI PER 
ALS I LES JOVES

CB21 CASAL INFANTIL L’ÀNEC: INTEGRAR ALS I LES 
JOVES

CB44 CREAR UN CENTRE ECOLÒGIC PERMANENT

CB50 DISPOSAR D’UN PUNT VERD

CB27 CONCLOURE PROJECTE RAIMON CASELLAS

CB24 INSTAL.LACIÓ D’ESCALES MECÀNIQUES AL 
BARRI

CB25 REHABILITACIÓ DE ZONES DEL BARRI - PETICIÓ 
EN GENERAL.

CB29 RENOVAR I AMPLIAR EL MOBILIARI URBÀ

CB30 RENOVAR ASFALT DE CARRERS DEL BARRI

CB32 ENLLAÇAR C/FRANCESC ALEGRE AMB C/J.
SERRANO

CB33 TRES TURONS: CONCLOURE PLANEJAMENTCB31 ASCENSOR AL PASSATGE DEL DIPÒSIT

CB22 PLA D’ACCESSIBILITAT

CB34 EQUIPAR AMB MARQUESINES LES PARADES D’
AUTOBUS (BUS 119)

CB35 MILLORA I SEGUIMENT AL TRANSPORT PÚBLIC

CB46 REDUCCIÓ DE SOROLLS AL BARRI (escombraries)

CB58 RECORREGUTS SENYALITZATS

CB40 DONAR SOLUCIONS AFECTATS PROJECTE PARC.

CB41 FACILITAR ARRANJAMENT D’HABITATGES ANTICS

CB45 DOTAR EL BARRI DE SERVEI DE COMPOSTATGE

CB38 RENOVACIÓ INTEGRAL C/POLONIA-AV. CAN 
BARÓ

CB47 REFORESTACIÓ PARCS, CARRERS I PLAÇES

CB49 CREAR PIPICANS I ZONA D’ESBARJO PER 
GOSSOS

CB81 TRANSVERSAL A TOTES LES PROPOSTES: 
REINTERPRETACIÓ I RELACIÓ MUNTANYA -BARRI

CB51 RECUPERAR MEMÒRIA HISTÒRICA I 
TRADICIONS/SORTIDES CULTURALS

CB52 TREBALLAR PER TENIR GEGANTS AL BARRI

CB53 PROMOURE LES ARTS PLÀSTIQUES

CB54 REPRESENTACIÓ DEL PESSEBRE VIVENT AL 
CASAL DE BARRI PIRINEUS

CB55 POTENCIAR L’EQUIP “DONES DE CAN BARÓ

CB69 CONTROLAR ELS EXCREMENTS DELS GOSSOS

CB61 CAMPANYA CONTRA ELS INSECTES I RATES

CB80 ORGANITZAR UN DIA DE RECOLLIDA 
D'ESCOMBRARIES PER PART DEL VEÏNAT

CB83 PROBLEMES D’ESCOMBRARIES I INCIVISME

CB82 CANVI DE NOM, pendent d’aclariment quin carrer.

CB57 DEMANDA POLIESPORTIU PÚBLIC COBERT

CB59 CAP SANLLEHY NO TÉ SERVEI D’URGÈNCIES

CB62 PROBLEMES D’APARCAMENT

CB64 CASAL DE BARRI: ACABAMENT DEL PROCÉS 
PARTICIPATIU / SORTIDA DEFINITIVA DE L’ESCOLA 
GAVINA

CB66 CARRER TENERIFE MILLORAR L'ACCESIBILITAT

CB68 ANUL·LAR LA MARQUESINA DEL BUS A LA CRTA. 
DEL CARMEL SENTIT PUJADA 

CB56 CREAR AMBIENT DE BÀSQUET AMB JOVES DEL 
POLIESPORTIU

CB70 VERIFICAR PROBLEMES AMB UNA ANTENA 
AL MATEIX APARCAMENT DEL PARK GÜELL

CB71 EMBUSSOS AL CLAVEGUERAM DE LES 
ESCALES DEL DIPÒSIT

CB73 VISTA PARK HI HA FITONS AMB CLAU I EL SERVEI 
D’AMBULÀNCIA NO PORTEN CLAU. 

CB74 PROJECTES DEL VEÏNAT PER TALLERES MUÑOZ

CB75 IMPLEMENTACIÓ DE L’ÀREA VERDA DEL BARRI 
(COTXES) - COORDINAR AMB COMERÇ

CB78 PUNTS DE PARADES DEL BARRI AMB PANTALLA 
INFORMATIVA DE FREQÜÈNCIA

CB79 MILLORA DE LA CONNECTIVITAT DE L’ H6 A L’
ENLLAÇ A LA PL. ALFONS X AMB LA RESTA DELS 
BUSOS DE LA ZONA

CB87 L9 METRO: PROSEGUIR LES OBRES PER OBRIR LA 
LÍNIA 9

CB86 VOLEM CONÈIXER PRESSUPOST PEL BARRI

CB60 CAL ORGANTIZAR XERRADES SOBRE TEMES DE 
SALUT

PENSEM EN TOT EL BARRI: CAN BARÓ
 PROPOSTES I REIVINDICACIONS COL.LECTIVES-PER TREBALLAR PAM-PAD 

MIG-LLARG TERMINI  

TEMES DE MANTENIMENT I 
NETEJA, PUNTUALS CURT 

TERMINI

MOBILITAT URBANISME  I PLANEJAMENT MILLORA ESPAI PÚBLIC: ACCESIBILITAT, 
PAVIMENTACIÓ I MOBILIARI

HABITATGE



MILLOREM EL CONSELL DE BARRI (CB) CAN BARÓ 
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ES DUPLIQUEN ELS ESPAIS PER DEMANAR

SI L'ORDRE DEL DIA ARRIBES ABANS, ES PODRIA 
FER UN TREBALL PREVI DINS DE LES ENTITATS

DESPRÉS

HA DE SER UN ESPAI PARTICIPATIU: ABANS, 
DURANT I DESPRÉS

INFORMAR I FER ACOMPANYAMENT A LA GENT 
NOVA QUE S'APROPA

ORGANITZAR MILLOR LA CONVOCATÒRIA

FALTA XARXA O COMUNICACIÓ ENTRE ENTITATS

PARLAR DE FORMA RESPECTUOSA I 
RESPECTAR EL TORN DE PARAULES

CAL ENTENDRE QUÈ ES FA EN AQUEST 
ESPAI

QUE ES DONIN RESPOSTES TANT 
POSITIVES COM A NEGATIVES

SORTIR AMB MISSATGES CLARS DE LA REUNIÓ PER QUÈ 
ELS REPRESENTANTS PUGUIN RETORNAR-LOS A LES 

ENTITATS

CURA DE L’ACTA PER LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT

CANVIAR EL FORMAT DE L’ACTA, HI HA MOLT DE TEXT - 
CAL FER ACTA CURTA

FALTA DE RESULTATS I DE RESPOSTES

CAL MILLORAR L'EFECTIVITAT

FINS ARA L'ENVIAMENT DE L'ACTA NO HA ESTAT MOLT 
RIGORÓS

CANVIAR LA METODOLOGIA DE TREBALL

NO PARTIR DE ZERO EN L'ANÀLISI DELS 
TEMES

ERRORS EN LA CONVOCATÒRIA

MOLTES PERSONES VENEN A PARLAR DELS SEUS 
INTERESSOS MOLT PARTICULARS

APORTAR INFORMACIÓ PRÈVIA SOBRE ELS 
TEMES A TRACTAR

ENVIAR L'ORDRE DEL DIA AMB TEMPS

ESPAI DE TREBALL

CAL COMUNICAR A l'EXTERIOR EL TREBALL DEL 
CONSELL DE BARRI

FACILITAR LA COMUNICACIÓ ENTRE 
CIUTADANIA I AJUNTAMENT

MOLTES PERSONES VENEN A PARLAR 
DELS SEUS INTERESSOS MOLT 

PARTICULARS

CAL VEURE COM ES RESPONEN LES 
NECESSITATS DE QUEIXA D’ALGUNES 

PERSONES SENSE EXCLOURE

CAL VEURE QUE FEM PER A QUÈ LES 
QUEIXES NO OCUPIN TOT EL TEMPS

CAL ESTABLIR MECANISMES DE SEGUIMENT DELS 
TEMES

CAL TREBALLAR COM EVITAR QUE ES 
REPETEIXIN ELS TEMES?

UTILITZAR BÚSTIA PER RECOLLIR LES 
QUEIXES PER ESCRIT

TORBAR UN ESPAI PER SOLUCIONAR LES 
URGÈNCIES/PROBLEMES

IMPLEMENTAR SISTEMES DIGITALS EN 
LES DUES DIRECCIONS AJUNTAMENT - 
CIUTADANIA

CAL DONAR A CONÈIXER ELS CANALS DE 
COMUNICACIÓ AMB L'AJUNTAMENT

ELEVAR PROPOSTES AL DISTRICTE

DOSSIER-CANAL ESPECÍFIC DEL BARRI PER ATENDRE I 
DIMENSIONAR ELS TEMES

FER GRUPS DE TREBALL NO SE SAP LA FUNCIÓ DEL CONSELL

L'ORDRE DE DIA NO HA ARRIBAT NI ELS TEMES

AAVV: DEIXAR TELÉFON, WEB, MAIL

DONAR A CONÈIXER EL TELÈFON DEL 
CIVISME (900226226) PER LES QUEIXES

BÚSTIA CIUTADANA: QUE SERVEIXI PER 
DISTRICTE, QUE ES CONEGUI!


